## **Declaration regarding for EU REACH**

## 关于欧盟 REACH 的声明

Date: Jan 20, 2022

Follow EU REACH REGULATION No.1907/2006, our products no volatile or intentionally release substances, nor chemicals directly export to EU.so our products no need to (pre-)registration, and our products will fully comply with EU REACH REGULAT No.1907/2006 and subsequent amendments . And we guarantee that all products provide by our company follow up substances of SVHC candidate list now, comply with SVHC 223 substances of batch 1-26 in a concentration less than 0.1 % ( w/w ) in an article ( See full list in http://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table)

按照欧盟 REACH 法案 No. 1907/2006,我司产品无挥发性物质或有意释放物质、也非直接出口欧盟的化剂类物质,因此均不涉及(预) 注册问题,完全符合欧盟 REACH 法案 No. 1907/2006及其后续修订要求. 并且我司保证我司产品本身均满足当前高度关注物质( SVHC )候选清单中的物质要求,符合欧盟 REACH 法案要求的第 1-26 批 223 类 SVHC 物质在物品中含量小于0.1%的要求(完整清单见 http://echa.europa.eu/web/guest/candidate-list-table)。

If EU SVHC list update and confirm our products contain substances in the SVHC candidate list in a concentration over 0.1% (w/w), we will provide required information to follow the EU REACH REGULATION No.1907/2006. From 1st June 2011, we will notify ECHA through EU and EEA importers, if our products contains substances in the SVHC candidate list over 0.1% (w/w) and one substance in the products export to EU are over 1 ton in total per year per company and Which no alternative substances.

若随欧盟 SVHC 清单更新,确认我司产品中存在含量大于 0.1%的 SVHC 候选物质时,我司将依据 REACH 法案要求提供必要信息。自 2011年6月1日起,若我司产品中存在含量大于 0.1%的 SVHC 候选物质时,将在确认出口欧盟的总量达到 1 吨/年/公司以上,并且该物质无法替代的情况下,通过欧盟范围内此类物品的制造商或进口商向欧盟化学品管理局(ECHA)进行通报。

Note: This information is based on supply sources certifications and/or third party toxicity analysis.

备注: 此声明以供应源认证和/或第三方毒性分析为依据。

Company stamp(公司盖章)。
Person in Charge(负责人):
Date (日期):

Fig. and Low

MANDON IN CAMBRIO I AND A. M. MINISTER MANDON FOR AND A COLUMN AND A C

---